

Goethe-Institut Philippinen Newsletter - The new gaming experience: Being Faust - Enter Mephisto - Dec 4-5, 2015



Dear friends of the Goethe-Institut,

Welcome to our newsletter!

We want to keep you up to date with what is happening around your Goethe-Institut, along with current information about German culture and activities in the Philippines.



Being Faust - Enter Mephisto - Dec 4-5, 2015

On December 4 and 5, the **Goethe-Institut Philippinen** in cooperation with Korean game-developer **NOLGONG** will present the one-of-a-kind game project **Being Faust - Enter Mephisto** in the Shutterspace Studios, Quezon City.

The format of the physical game enhanced with online and social media elements is extraordinary: 40 players for each session meet at a predetermined location and time. Every single one of them slips into the role of the young Faust, armed with a smartphone and the desire to tempt fate. Being Faust - Enter Mephisto references Johann Wolfgang von Goethe's Faust, arguably the most well-known German literary work of all time.

Participants are **required to register** [here](#) for any of the 5 sessions from December 4 to 5 next week:

Dec 4, 2015

2:00 pm or 5:00 pm

Shutterspace Studios

175 Citigold Plaza, Katipunan Ave., Loyola Heights, Quezon City

Dec 5, 2015

12:00 pm or 3:00 pm or 6:00 pm

Shutterspace Studios

175 Citigold Plaza, Katipunan Ave., Loyola Heights, Quezon City

There is **no fee** to join the game, the only things you'll need are a **smartphone with WiFi-access (iOS version 8 and later or Android version 4.4 and later) and a facebook account.**

For more information on Being Faust - Enter Mephisto visit our website:

[Being Faust - Enter Mephisto](#)

Contact: +632 8405723 to 24

program@manila.goethe.org

Being Faust - Enter Mephisto - 4.-5. Dezember 2015

Am 4. und 5. Dezember präsentiert das **Goethe-Institut Philippinen** gemeinsam mit dem koreanischen Spiele-Entwickler **NOLGONG** das einzigartige Spielprojekt **Being Faust - Enter Mephisto** in den Shatterspace Studios in Quezon City.

Das Spiel ist ein "Big Game", ein physisches Spiel, angereichert mit Online- und Social-Media-Elementen und basiert auf "Faust", dem weltweiten Literaturklassiker von Johann Wolfgang von Goethe. Jeder einzelne Spieler schlüpft in die Rolle des jungen Faust, ausgerüstet mit einem Smartphone und dem Willen das Leben herauszufordern.

Alle Teilnehmer müssen sich vorab kostenlos [hier](#) für eine der fünf Sessions am 4. und 5. Dezember anmelden:

4. Dezember 2015

14:00 Uhr oder 17:00 Uhr

Shatterspace Studios

175 Citigold Plaza, Katipunan Ave., Loyola Heights, Quezon City

5. Dezember 2015

12:00 Uhr oder 15:00 Uhr oder 18:00 Uhr

Shatterspace Studios

175 Citigold Plaza, Katipunan Ave., Loyola Heights, Quezon City

Der **Eintritt ist frei.**

Jeder Mitspieler braucht allerdings ein eigenes **internetfähiges Smartphone mit Betriebssystem iOS Version 8 und neuer oder Android Version 4.4 und neuer** (WiFi vor Ort) und einen **facebook account.**

Mehr Informationen zu Being Faust - Enter Mephisto finden Sie auf unserer Website:

[Being Faust - Enter Mephisto](#)

Kontakt: +632 8405723 to 24

program@manila.goethe.org

To unsubscribe from the GImanila-lis mailing list, please send an email with a blank subject and "unsubscribe GImanila-lis" written in the body to lyris@lists.goethe.de

Wenn Sie den Newsletter abbestellen möchten, senden Sie bitte eine E-Mail mit leerem Betreff und dem Text "unsubscribe GImanila-lis" an lyris@lists.goethe.de